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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan
de ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het bericht dat
de vleestaks zin heeft en milieuclubs
een hogere belasting op vlees, zuivel
en vis willen. (Ingezonden 21 januari
2010)

1
Bent u bekend met de berichten
«Vleestaks heeft zin» en «Milieuclubs
willen hogere btw voor vlees, zuivel
en vis»?1

2
Deelt u de mening dat de milieuclubs
met hun malle idee voor de invoering
van een vleestax van twee euro per
kilo het eten van vlees voor de
gewone man onmogelijk maken? Zo
ja, wilt u afstand nemen van een
belasting op vlees?

3
Deelt u de mening dat het eten van
vlees juist gezond is, daar vlees
eiwitten bevat die essentieel zijn voor
het menselijk lichaam? Zo ja, vindt u
dat het kopen van vlees voor
iedereen mogelijk moet zijn?

4
Heeft u de bereidheid, zeker met
«climategate» in het achterhoofd, om
bij de milieuclubs na te gaan op
welke klimaatverandering zij in dit
verband doelen; op «global
warming» of op een op handen zijnde

«global cooling»? Zo nee, waarom
niet?

1 Trouw, 10 september 2009
http://www.trouw.nl/groen/nieuws/
duurzaam/article2858798.ece/
_Vleestaks-heeft-zin-.html
Trouw, 19 januari 2010
http://www.trouw.nl/groen/article2966409.ece/
_Milieuclubs_willen_hogere_btw_voor_
vlees__zuivel_en_vis_.html

Antwoord

Antwoord van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer), mede
namens de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit
(ontvangen 4 februari 2010)

1
Ja.

2
Bij welke maatregel dan ook, fiscaal
of niet, houdt het kabinet rekening
met het internationaal erkende recht
op toereikende voeding.

3
Het voedingscentrum geeft
aanbevelingen voor de schijf «Zuivel,
vlees(waren), vis, ei en
vleesvervangers» waarnaar ik u graag
verwijs. Ik ben van mening dat het
voor iedereen, binnen en buiten
Nederland, mogelijk moet zijn om
voedsel te kopen waarmee men op
een gezonde manier kan leven. Het
recht op toereikende voeding maakt
deel uit van de internationaal erkende
mensenrechten.

4
Nee. In het krantenartikel waar u zich
op baseert wordt expliciet gesproken
over opwarming van de aarde, terwijl
in de brief waar het om gaat
gesproken wordt over
broeikasgassen.
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